
 ایران در 30 سال آینده 
جزو 4 کشور پیر دنیا می شود

پدر پزش��کی جامعه نگر ایران با بیان اینکه ایران از 
۲۰سال دیگر ۲۱ درصد سالمند خواهد داشت، گفت: در 
۳۰ سال آینده ۳۰ درصد جمعیت کشور سالمند خواهند 
بود، به طوری که ما جزو 4 کشور پیر جهان می شویم. 
به گزارش مهر، محمد اسماعیل اکبری با اشاره به روند 
شتابان پیری در جهان و ایران، گفت: این تقسیم بندی 
به این شکل است که آمریکای شمالی گروه یک، اروپای 
مرکزی و ش��مالی گروه ۲، اروپای شرقی و شرق آسیا 
گروه ۳ و نیوزیلند، قس��متی از جنوب شرق آسیا گروه 
4 است و ما جزو 4 کشور پیر جهان خواهیم شد. استاد 
دانش��گاه علوم پزشکی شهید بهش��تی در ادامه تاکید 
ک��رد: نرخ ازدواج و باروری در ایران پایین آمده اس��ت 
یعنی تعداد افرادی که می خواهند ازدواج کنند هر سال 
کمتر می شود. جامعه ایران به سرعت در حال پیر شدن 
است. اکبری با بیان اینکه به طور طبیعی زیر ۵۰ سال 
دوره بارداری خانم هاست، افزود: ۲/۱ میزان فرزندآوری 
اس��ت اما این از نظر علمی درست نیست و باید به این 
موضوع توجه شود و آن را افزایش دهیم. استاد دانشگاه 
علوم پزشکی شهید بهشتی با اشاره به ساختار جمعیتی 
سالمندان یادآور شد: در بخش جمعیت پایه یعنی سنین 
صفر تا ۱۵ س��ال اکنون در بهترین وضعیت قرار داریم 
یعنی ۲۰ تا ۲۱ درصد بوده و این خیلی خوب است اما 
اتفاقی که برای جمعیت پایه افتاده بسیار خطرناک است، 
به طوری که در سال های ۹۷ و ۹۸، ۱۷۰ هزار تولد کم 
شد. در سال ۹۸ به ۹۹، ۱۲۰ هزار تولد کم شد و امسال 
نیز در ۹ ماهه اخیر قریب به ۲۰۰ هزار تولد کم ش��ده 
و تا پایان س��ال نیز پیش بینی می شود نزدیک به ۳۰۰ 

هزار تولد در کشور کاهش یابد. 

 جریمه ١4 هزار و ٨٧١ خودرو 
در طرح محدودیت تردد

نی��روی انتظامی دیروز از جریم��ه ۱4 هزار و ۸۷۱ 
خ��ودرو طی طرح محدودیت تردد خب��ر داد. نیروی 
انتظامی درب��اره عملکرد خود در اجرای طرح کاهش 
زنجی��ره انتقال بیماری کرونا اعلام کرد روز یکش��نبه 
۳۶۹۷ مأم��ور خود را برای اجرای این طرح در ۱۹۵۸ 
نقطه از کشور به کار گرفته است. میزان تردد خودروها 
در سراس��ر کش��ور نسبت به تاریخ مش��ابه سال قبل 
4درصد افزایش یافته اس��ت. در روز یکشنبه ماموران 
از ۶۹۵۷ واح��د صنفی بازدید کردن��د که در پی این 
بازدیدها ۳۹4۲ تذکر و ۸۹۰ صورتجلس��ه صادر شده 
و ۱۳۱ واحد متخلف پلمب ش��دند. مأموران پلیس به 
رانن��دگان ۱۶ هزار و ۳۶۱ دس��تگاه خودرو نیز تذکر 
لسانی داده و با جلوگیری از سفر ۹ هزار و ۷۷۶ دستگاه 
خودروی س��واری، راننده و سرنشینان آنها را به مبدأ 
خود بازگرداندند. براساس اعلام نیروی انتظامی، تعداد 
۱4 هزار و ۸۷۱ دس��تگاه خودرو در طرح محدودیت 
شبانه در روز یکشنبه جریمه شدند. همچنین 4 هزار 
و ۱۰4 دس��تگاه خودرو نیز در مناطق نارنجی جریمه 
شدند، ۲۷ هزار و ۸۸4 پیامک تخلفات کرونایی نیز به 

رانندگان متخلف ارسال شده است. 

سرقت اطلاعات بانکی ۲000 شهروند 
با چند کیلو میوه!

فرمانده انتظامی البرز از دستگیری اعضای باندی که به 
صورت گسترده در سطح کشور در پوشش میوه فروشی 
اقدام به ۲۰ میلیارد ریال کلاهبرداری از ۲۰۰۰ نفر کرده 
بودند، خبر داد. سردار عباسعلی محمدیان گفت: در پی 
مراجعه تعدادی از شهروندان به پلیس فتای شهرستان 
فردیس مبنی بر برداشت از حساب بانکی آنها در حالی 
که کارت عابر بانک ش��ان نزد خودش��ان بوده، بررسی 
موضوع به صورت ویژه در دس��تور کار این پلیس قرار 
گرفت. وی اظهار کرد: در بررس��ی های اولیه مشخص 
ش��د که برداشت ها از حس��اب مالباختگان به صورت 
اینترنتی نبوده و از طریق دستگاه پوز به روش اسکیمر 
و کپی کارت بانکی از حس��اب ما لباختگان انجام شده 
است. فرمانده انتظامی استان البرز گفت: در استعلام از 
حساب مالباختگان مشخص شد وجوه به یک حساب 
مش��خص واری��ز و ۲ میلیارد تومان از وجوه برداش��ت 
ش��ده، صرف خرید طلا از یک طلافروش��ی در یکی از 
استان های جنوبی کشور شده است. سردار محمدیان 
افزود: با همکاری کارشناسان پلیس فتا ماموران موفق به 
دستگیری ۲ نفر در این ارتباط شدند و حدود ۶ میلیارد 
ریال از وجوهی که در حساب آنها بود مسدود شد. وی 
اف��زود: این ۲ نفر در بازجویی های صورت گرفته ضمن 
اعتراف به کپی ۲۰۰۰ کارت بانکی در سطح کشور، به 
عضویت در باند کلاهبرداری اسکیمری اعتراف کردند. 

 ١۵0 شهرستان 
فاقد مرکز پزشکی قانونی هستند

رئیس سازمان پزشکی قانونی کشور گفت: در حال 
حاضر ۱۵۰ شهرس��تان که عمدت��ا از مناطق محروم و 
صعب العبورند، با وجود داشتن مرکز قضایی فاقد مرکز 
پزش��کی قانونی هس��تند و مردم ناچارند برای دریافت 
خدم��ات س��ازمان حداقل ۶۰ ت��ا ۷۰ کیلومتر را برای 
رسیدن به نخستین مرکز پزشکی قانونی بپیمایند. به 
گزارش فارس، عباس مسجدی، رئیس سازمان پزشکی 
قانونی کشور گفت: هم  اکنون ۳۸۵ مرکز پزشکی قانونی 
در کشور در حال ارائه خدمت به مردم هستند و از آنجا 
که عدالت در دسترسی به خدمات یکی از دغدغه های 
اساسی رئیس قوه  قضائیه است، با تلاش و پیگیری فراوان 
و حمایت های شخص رئیس قوه در ایام دهه فجر سال 
گذشته و هفته قوه  قضائیه 4۹ مرکز پزشکی قانونی در 
مناطق محروم راه اندازی ش��د. وی ب��ا اظهار امیدواری 
درباره راه اندازی مراکز پزشکی قانونی در شهرستان های 
فاقد مرکز افزود: از ۳۸۵ مرکز پزشکی قانونی تنها ۱۸۵ 
مرکز ملکی هستند و مابقی ساختمان های اجاری و امانی 
دارند یا در مطب ها به مردم خدمات پزشکی قانونی ارائه 
می شود که امیدواریم با حمایت های قوه  قضائیه و دولت 
و همکاری نهادهای استانی بتوانیم وضعیت ابنیه و مراکز 

پزشکی قانونی را بهبود بخشیم. 

اخبار

اجتماعی

داریوش مجلل: معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان در 
اظهارنظری عجیب از مصوبه افزایش وام ازدواج کمیس��یون 

تلفیق انتقاد کرد. 
به گزارش »وطن امروز«، محمدمهدی تندگویان، معاون 
امور جوانان وزارت ورزش چند هفته پیش اعلام کرده بود 
کرونا و ممنوعیت برگزاری مراسم عروسی موجب افزایش 
ازدواج و انگیزه برای ازدواج ش��د و به نوعی ارتباط مسائل 
اقتصادی با ازدواج را یک رابطه مس��تقیم دانس��ته بود اما 
وی دی��روز از افزایش وام ازدواج برای کاهش س��ن ازدواج 

انتقاد کرد! 
معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان با اظهار نگرانی 
از تبعات منفی مصوبه کمیس��یون تلفیق مجلس مبنی بر 
پرداخ��ت وام ازدواج ۱۰۰ میلیون تومانی به دختران کمتر 
از ۲۳ س��ال و پس��ران کمتر از ۲۵ س��ال، گفت: مطابق با 
آمارسنجی سال جاری این معاونت، سن مطلوب ازدواج با 
در نظر گرفتن فراهم بودن تمام شرایط اقتصادی، مسکن 
و اشتغال از نظر پسران ۲۶ سالگی به بعد و از نظر دختران 

۲4 سالگی به بعد است، بنابراین چنین 
تفکیک��ی در پرداخ��ت وام ازدواج به 
کاهش سن ازدواج کمک نخواهد کرد. 
تندگویان ب��ا بیان اینک��ه رویکرد 
کاهش سن ازدواج رویکرد خوبی است 
اما این مهم از طریق تفکیک سنی در 
پرداخت وام ازدواج امکان پذیر نیست، 

اظهار کرد: بحث ما این نیست که چرا وام ازدواج را افزایش 
می دهند، چراکه این معاونت از اعطای تسهیلات بیشتر به 
جوانان استقبال می کند اما آنچه حائز اهمیت است عدم انجام 
کار کارشناسی، مطالعه، آمارسنجی و مبنا و دلایل منطقی 
برای پرداخت وام ازدواج ۱۰۰ میلیون تومانی به پسران کمتر 
از ۲۵ سال و دختران کمتر از ۲۳ سال است. درباره این اعداد 

و رقم ها بر چه مبنا، اساس و مطالعه ای  
تصمیم گیری می شود؟ 

وی تصریح کرد: می توان گفت پسران 
اگر بخواهند حداقل ادامه تحصیل را تا 
مقطع کارشناسی پیش ببرند و سپس 
به س��ربازی بروند، با فراهم بودن تمام 
ش��رایط، در حدود ۲۶ سالگی اقدام به 
ازدواج می کنند، بنابراین برای کاهش سن ازدواج نیازی به 
تفکیک سنی در پرداخت وام ازدواج نیست، یا باید سدهای 
مدرک گرایی را شکس��ت و به روند خدمت سربازی توجه 
بیشتری کرد یا باید مشوق های دائمی برای ازدواج قرار داد. 
معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان در ادامه تصریح 
کرد: نمایندگانی که برای س��ال ۱4۰۰ پرداخت وام ازدواج 

۱۰۰ میلیون تومانی را وعده داده اند، برای سال های ۱4۰۳ 
ی��ا ۱4۰4 رقم وام ازدواج را تا چه اندازه افزایش می دهند؟ 
آیا با چنین شیب افزایشی که شروع شده است، 4 سال بعد 
این رقم به ۵۰۰ یا ۷۰۰ میلیون تومان می رسد؟ آیا شبکه 
بانکی ما نسبت به این اعداد و ارقام تاب آوری دارد؟ دریافت 
و بازپرداخت آن برای جوانان چگونه خواهد بود؟ وی افزود: 
آمار مربوط به طلاق های کمتر از پنج سال زندگی مشترک 
دو س��وم است، بنابراین اگر کاهش س��ن ازدواج با آموزش 
مهارت های زندگی مشترک توامان نباشد شاهد آسیب های 
اجتماعی نظیر طلاق خواهیم بود، از این رو با در نظر گرفتن 
تمام این موارد باید به اعطای مشوق های دائمی رو آوریم. 
تندگویان افزود: باید با در نظر گرفتن مشوق های دائمی و نه 
مقطعی که خود منجر به مشکل آفرینی برای جوانان می شود، 
در راستای اهداف کلی خانواده و فرزندآوری حرکت کنیم، 
چراکه با ایجاد چنین تفکیک سنی در پرداخت وام ازدواج، 
تبعیضی را ایجاد می کنیم که ممکن است انحرافاتی را در 

پرداخت و دریافت وام ازدواج به وجود آورد.

اظهارات عجیب معاون امور جوانان وزارت ورزش درباره وام ازدواج

جوانان قبل از 26 سالگی نمی خواهند ازدواج کنند!

گروه اجتماعی: واکنش ها به ماجرای چهارشنبه دروازه دولت 
پایتخت ادامه دارد و با وجود تکذیب این اتفاق از سوی نماینده 
سبزوار، سرباز راهور ناجا اعلام کرد همچنان پیگیر شکایت خود 

از علی اصغر عنابستانی است. 
به گزارش »وطن  امروز«، پخش یک فیلم در فضای مجازی 
که در آن عابد اکبری، سرباز راهور ناجا می گفت نماینده مجلس 
به صورت وی سیلی  زده، سرآغاز یک جنجال بود. این سرباز در 
فیلمی که در شبکه های اجتماعی منتشر شد، گفت: نماینده 
مجلس به وی سیلی  زده و مردم و دوربین های شهری شاهد 
این مدعا هس��تند. بعد از آن فرمانده ناجا از پیگیری موضوع 
خبر داد و گفت قطعا از نماینده مجلس شکایت خواهیم کرد. 
از سوی دیگر فرمانده پلیس راهور اعلام کرد »برخورد« نماینده 
مجلس با سرباز وظیفه محرز شده است. دیروز نیز یک فیلم 
بی کیفیت در فضای مجازی منتش��ر ش��د که در آن تصاویر 
مبهمی از درگیری مسافران خودروی نماینده مجلس و سرباز 
راهور دیده می ش��د اما تصاویر آنقدر واضح نبود که جزئیات 

برخورد مشخص شود. 
 عابد اکبری، سرباز وظیفه درباره روز حادثه گفت: من یک 
جوان ۲۲ س��اله هستم که باید ۲ س��ال از بهترین سال های 

زندگی ام را در خدمت مقدس سربازی بگذرانم. 
او درباره ماجرایی که روز 4 بهمن رخ داد، گفت: نمی توانم از 
تمام اتفاقاتی که در آن ویدئو رخ داد بگویم اما به هر حال مردم 
دیدند چه حرف هایی رد و بدل شد و بقیه مردم حاضر هم چه 
چیزهایی می گفتند. من می دانستم قانون چیست و آنجا بودم تا 
وظیفه ام را انجام دهم. برای اجرای قانون هم از کسی نمی ترسم. 
تقدیر و تشکر می کنم از مسؤولانی که از من حمایت می کنند. 
وی گفت: نیروی انتظامی لحظه به لحظه همراه کارهای من 
است. شاید بعد از دادگاه از مجلس هم با من تماس بگیرند. این 
چند روز، صبح و بعدازظهر، درگیر کارهای این پرونده هستم و 
به همین دلیل نتوانسته ام سر شیفت حاضر شوم اما به محض 
تمام شدن این ماجراها، مجددا سر خدمت حاضر می شوم. من 
می دانم همه چیز سلسله مراتب دارد. رئیس من هم یک رئیس 
دارد و همه چیز در قانون روشن است. همین قانون گفته هر 
خودرویی بخواهد از لاین ویژه تردد کند باید مجوز داشته باشد. 
من هم ترسی از انجام کاری که رئیس بالادستی و مهم تر از آن 
قانون به من سپرده، ندارم. همه آنها هم گفته اند در این ماجرا از 
من حمایت می کنند که تا به اینجا هم حمایت شان را دیده ام. 
به گزارش اعتمادآنلاین، وی افزود: از شمال ایران، مازندران 
و شهر آمل راهی تهران شده ام. از همان روز اول با خودم گفتم 
در این ۲ سال که باید خدمت سربازی را بگذرانم، بدون هیچ 
ترسی حافظ قانون خواهم بود. تلاشم را هم برای این هدف 
انج��ام داده ام و نه آن لحظه و از یک نماینده مجلس، که در 

مقاب��ل هیچ ف��رد دیگری هم تا زمانی که حق و قانون با من 
باشد، ابایی ندارم. 

واکنش ها ■
در کنار روایت عابد اکبری، س��رباز وظیفه شناس راهور از 
ماجرای دروازه دولت، علی اصغر عنابس��تانی، نماینده داستان 
روایت دیگری را نقل کرده است. بر اساس اظهارات عنابستانی، 
او به برخورد فیزیکی با سرباز وظیفه اذعان کرده اما گفته است 

سرباز وظیفه با فحاشی به او باعث عصبانیتش شده است.
او مدعی شده سرباز مذکور توهین کرده و حتی باتوم را به 

بدن نماینده زده است. 
علی اصغر عنابستانی در یک بیانیه نوشت: راننده جوان و 
تازه کار من وقتی مطمئن می ش��ود به برنامه سفر نمی رسیم 
و در حالی که من مش��غول مصاحبه تلفنی هستم به راهبند 
ورودی خط ویژه نزدیک می شود. سربازی جلویش را گرفته و 
چون کارت تردد ندارد مانع می ش��ود. راننده می گوید ماشین 
مجلس است و نماینده عجله دارد. لذا سرباز برای اطمینان از 
نماینده بودن بنده از من کارت می خواهد که نشان می دهم اما 
سرباز دیگری از راه می رسد و از سرباز اولی می پرسد این فرد 

کیست؟ می گوید نماینده مجلس است. سرباز دومی بی مقدمه 
به راننده ما می گوید برو کنار بچه خوشگل! راننده ما با اشاره به 
بنده تاکید می کند ایشان نماینده مجلس است ولی سرباز دوم 
یکی ۲ بار می گوید هر خری هست برای خودش هست، من 
راه نمی دهم. من که از توهین بی دلیل س��رباز ناراحت شده ام 
پیاده می ش��وم و به او می گویم شما حق نداری توهین کنی. 
راه نمی دهی اش��کال ندارد اما حق نداری به هیچ شهروندی 
ولو نماینده مردم توهین کنی و او دوباره باتومش را به شکم 
من می کوبد و می گوید گفتم هر خری هس��تی برای خودت 
هستی! دستم را روی شانه اش می گذارم و هلش می دهم، یکی 
دو قدم به عقب می رود و دوباره باتومش را به سمت من پرت 
می کند!  برمی گردم و در صندلی عقب ماشین می نشینم و به 
راننده می گویم بشین برویم . سرباز که جلو راه ما را سد کرده به 
راننده اتوبوس عقبی می گوید از عقب سپر به سپر این ماشین 
بچسبان تا نتواند تکان بخورد! خواهش های راننده ما برای باز 
شدن راه به جایی نمی رسد! افسر دوم بعد از این همه جنجال 

راه را باز می کند و ما از صحنه خارج می شویم!
این نماینده مجلس در پایان بیانیه خود آورده است: 

١- بن��ده به هیچ  وجه به خودم اجازه س��یلی زدن به صورت 
هیچ کس را نمی دهم چه برسد به صورت یک سرباز وظیفه و 
صرفا بعد از چندین بار توهین زشت و به کار بردن الفاظ ناپسند 
توسط سرباز دوم که قاعدتا باید حتی با مردم عادی چه برسد 
نماینده مردم در چارچوب قانون و ادب مواجهه نماید، فقط او 

را هل داده ام و اساسا سیلی ای در کار نبوده است!
۲- افسری که وظیفه حفظ نظم و رعایت قانون را دارد خود 
عامل تشنج عمومی در خیابان و جنجال آفرینی شده و با ایجاد 
ناامنی و تهییج سایرین برای هجوم به سمت نماینده ملت با 
خیال راحت از صحنه سازی اش با دوربین شخصی فیلم گرفته 
و آن را در فضای مجازی پخش می کند و هیچ کس س��راغی 

از نیت او نمی گیرد. 
3- اگ��ر از حیثیت این همکار کوچک تان که همچون ش��ما 
شأنیتی در این کشور جز خادمی و نمایندگی مردم ندارد دفاع 
نشود تردید نکنید این آخرین مورد نیست و بعد از این نمایندگی 
مردم جز اسباب تمسخر و هتک حرمت توسط سایرین، چه 
اصحاب قدرت و ثروت و... نخواهد بود و قاعدتا تکلیف رفتار این 

اصحاب با مردم عادی نیز کاملا واضح خواهد بود. 

حاشیه های درگیری نماینده مجلس و سرباز پلیس راهور ادامه دارد 

وایت سرباز  ، بیانیه نماینده! ر

جریمه ۲00 هزارتومانی در انتظار ناقضان محدودیت تردد شبانه
رئیس پلیس راهور پایتخت گفت:   محدودیت تردد شبانه در تهران لغو نشده و به قوت خود باقی است. سردار محمدحسین حمیدی در گفت وگو با فارس 
درباره اعمال محدودیت  تردد شبانه در پایتخت اظهار داشت: این محدودیت به قوت خود باقی است و هیچ تغییری در آن صورت نگرفته و از ساعت ۲۱ 
تا 4 صبح اعمال می شود. گفتنی است برخی رسانه ها از لغو اعمال محدودیت تردد شبانه در تهران با توجه به شرایط آبی خبر داده بودند.

سه شنبه ٧ بهمن ١399
وطن امروز     شماره 3١3۲

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران بر 
ضرورت حمایت همه جانبه از تیم نظام 
سلامت در شرایطی که احتمال همه گیری مجدد ویروس کرونا 
وجود دارد، تاکید کرد. به گزارش مهر، عباسعلی کریمی بر لزوم 
حمایت از تیم نظام سلامت تاکید کرد و آن را امری ضروری 
در راس��تای مصلحت کشور دانست و گفت: در شرایطی که 
احتمال همه گیری مجدد ویروس وجود دارد، اگر تیم نظام 
سلامت پشتوانه، اسلحه و حمایت نداشته باشد و خدای نکرده 
از داخل مورد هجمه قرار بگیرد، قطعا نمی تواند فشار مضاعفی 
را تحمل کند و در این شرایط ممکن است جامعه آسیب ببیند. 
وی افزود: در شرایط کنونی همه در یک کشتی نشسته ایم و 
اگر این کشتی آسیب ببیند، همه نابود می شویم. این ویروس 
تاکنون مدل های مختلفی داشته و دوستان هر کجا هستند 
باید دفاع کنند تا لشکر مدافعان سلامت بتوانند جامعه را به 

سلامت از آن عبور دهند. 
چرخه کرونا همچنان فعال است ■

رئیس بخش عفونی بیمارستان مسیح دانشوری با اشاره به 
افزایش آمار بستری های کرونا در چند روز اخیر، نسبت به بروز 
پیک چهارم در صورت عدم رعایت پروتکل ها و بازگشایی های 
شتابزده هشدار داد. دکتر پیام طبرسی در گفت وگو با ایسنا با 
اشاره به وضعیت فعلی اپیدمی کرونا در تهران، اظهار کرد: در 
حال حاضر خوشبختانه نشانه های پیک را نداریم ولی مساله 
نگران کنن��ده در این چند روز اخیر بویژه در تهران، افزایش 
موارد بس��تری اس��ت، به گونه ای که روز گذشته با ۳ درصد 
افزایش در میزان بس��تری های کرونایی روبه رو بودیم. استاد 
دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی با تاکید بر اینکه چرخه 
بیماری همچنان در سطح جامعه فعال است، ادامه داد: زمانی 
که شاهد افزایش ابتلای هنرمندان، ورزشکاران یا چهره های 
سرشناس هستیم، به این معناست که چرخه ویروس فعال 
ب��وده و این افراد نی��ز به دلیل حضور در تجمعاتی همچون 
اس��تادیوم ها و... درگیر ش��ده اند. وی ضمن انتقاد از کاهش 
سطح رعایت پروتکل ها و بازگشایی های زودهنگام در شرایط 
شکننده و ناپایدار اپیدمی، عنوان کرد: بازگشایی مدارس و سایر 

اماکن تجمعی همچون سینما و کنسرت 
در شرایط شکننده فعلی، اشتباه بزرگی 
است و نتایج و تبعات اینگونه تجمعات در 
دو هفته آینده نمایان می شود. طبرسی 
همچنین با اشاره به اخبار نگران کننده ای 
که از متخصصان و اپیدمیولوژیست های 
انگلیس و آلمان درباره افزایش درگیری 

کودکان و نوجوانان به گوش می رسد، عنوان کرد: با توجه به 
این اظهارات، مساله رعایت پروتکل ها و پیشگیری از بازگشایی 
زودهنگام مدارس باید بسیار جدی تلقی شود. وی در این رابطه 
توضیح داد: پیش از این شدت چسبندگی ویروس به رسپتورها 
و گیرنده های بدن کودکان و نوجوانان پایین بود ولی احتمالا 
در جهش های اخیر ویروس، تمایل آن به کودکان و سنین 

پایین تر بیشتر شده است. 
سخنگوی وزارت بهداشت دیروز از شناسایی ۶ هزار و ۳۰۹ 

بیمار جدید »کووید-۱۹« در کشور طی 
۲4 ساعت خبر داد. سیماسادات لاری 
گفت: از ظهر روز یکشنبه تا امروز ۶ بهمن 
بر اس��اس معیارهای قطعی تشخیصی 
۶ ه��زار و ۳۰۹ بیم��ار جدید مبتلا به 
»کووید-۱۹« در کشور شناسایی شدند 
که ۶۸۱ نفر از آنها بس��تری شدند. وی 
گفت: متاسفانه در طول این مدت ۹۸ بیمار »کووید-۱۹« جان 
خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به 
۵۷ هزار و 4۸۱ نفر رسید. به گفته وی، خوشبختانه تاکنون 
یک میلیون و ۱۷۱ هزار و ۷۰ نفر از بیماران، بهبود یافته یا 
از بیمارستان ها ترخیص شده اند. وی گفت: بر اساس آخرین 
تحلیل ها ۱۸ شهرس��تان کش��ور در وضعیت نارنجی، ۱۵4 
شهرس��تان در وضعیت زرد و ۲۷۶ شهرس��تان در وضعیت 

آبی قرار دارند.

وزیر بهداشت، رؤسای بیمارستان ها  و کارشناسان بهداشتی بر رعایت پروتکل های بهداشتی تأکید کردند 

ونا احتمال همه گیری مجدد کر
آمار فوتی ها ی کرونایی در یک شبانه روز به  9٨ نفر رسید

آمار مبتلایان،  درگذشتگان، بستری شدگان و بهبودیافتگان کرونا

تعداد بهبودیافتگانمیزان بستری روزانهتعداد فوتی هاتعداد مبتلایانروز

30۵9١٧٨٧۵١٨6334 دی

١6١٨۲٨4٨40۵9۲9 بهمن

۲6۲04936٧٧6٧3٧ بهمن

3630۵٧۵۵٨9٧١۲٧ بهمن

46۲0٧6949۵6٧99 بهمن

۵۵94۵٨943٧63١9 بهمن

663099٨6٨١6۲٧6 بهمن

وتکل شکنان   وزیر بهداشت: پر
به کشور خیانت می کنند 

وزیر بهداشت، پروتکل ش�کنی را خیانت ملی 
عنوان کرد و خواستار مقابله با پروتکل شکنان شد. به 
گزارش مهر، سعید نمکی در اجلاس مجازی رؤسای 
دانش�گاه ها و دانشکده های علوم پزشکی سراسر 
کش�ور، گفت: رؤسای دانشگاه های علوم پزشکی 
اگر ب�ه هر دلیلی با هر هجمه، توفان و جوس�ازی 
در مقابل پروتکل ش�کنی کوتاه بیایند، بدانند که 
نمی توانی�م این راه را با همدیگ�ر ادامه دهیم. وی 
افزود: وظیفه تک تک همکاران ما در دانشگاه های 
علوم پزشکی، ایستادگی در مقابل پروتکل شکنان 
است و مطلقا نباید کوتاه بیاییم. البته ابزار ایستادن 
در مقابل این افراد، دست ما نیست. وی تاکید کرد: 
گ�روه اندکی که حق اکثریت را زیر پا می گذارند و 
مخدوش می کنند، باید حتماً معرفی شوند و بنده 
خ�ودم را مکل�ف می دانم که به س�رعت هر گونه 
گزارش لحظه ای از استان ها را به مقامات مسؤول و 
مردم منعکس کنم. وی ضمن تاکید بر لزوم پایش 
مستمر بیماری »کووید-١9« در استان ها، گفت: در 
عرصه بین المللی به یک آمار دو رقمی رسیدیم، در 
شرایطی که در انگلیس شاهد یکهزار و ٨۲0 مرگ، 
آلمان بالای هزار مرگ و آمریکا بالای 4 هزار مرگ 
بودیم اما آمار روزانه مرگ ومیر بیماران در کشور به 
مرز ٧0 نفر رسید، اگرچه این هم دردناک است اما 
نباید سرخوش از این پیروزی شویم. مطمئن باشید 
که هر گونه غفلت، این بار، آتشی دامنگیر خواهد 
داشت و اگر در دوره و خیز قبلی ۲ هفته طول کشید 
تا گرفتاری ما گسترش پیدا کرد اما امروز ممکن است 

دو روزه گرفتار شویم. 

بهداشت


